南京天文光学技术研究所因公出访事前公示表

公示日期：2015年3月17日 -23日
	出访团组成员基本信息：

	姓名
	部门
	职务

	王国民
	望远镜工程中心
	副主任，研究员

	张志永
	望远镜工程中心
	工程师

	徐进
	望远镜工程中心
	工程师

	陈亮
	望远镜工程中心
	机械工

	
	
	

	出访国家或地区
	乌兹别克斯坦
	顺访国家或地区
	

	出访任务
	赴乌兹别克斯坦对Maidanak天文台1米望远镜升级改造

	经费来源 
	□研究所
	项目名称：乌兹别克斯坦Maidanak天文台1米望远镜升级改造        

	
	
	课题编号：C144

	
	□其他资助单位:               

	
	□国外资助单位:

	
	（如研究所与外单位共同支付请具体说明）

	经费预算（元）
	国际旅费
	住宿费
	伙食费
	公杂费
	城市间交通
	其他    （会议注册费、签证费和必须的保险费用等）

	
	34000
	40960
	24747
	19797
	3000
	2000

	
	合计：124504

	拟离境日期
	   2016 年4 月 18日
	拟入境日期
	  2016 年 5 月 20日

	计划行程路线
	 南京—北京—塔什干—撒马尔罕—Maidanak天文台—撒马尔罕—塔什干—北京—南京

	日程安排：
4月18日-4月19日：南京—北京—塔什干-撒马尔罕-Maidanak天文台；

4月20日-4月23日：安装赤经轴和赤纬轴减速器；
4月24日-4月26日：赤经轴蜗轮蜗杆和赤纬轴蜗轮蜗杆装调；

4月27日-4月30日：安装调焦齿轮、调焦测试和镜罩调试；

5月1日-5月4日：赤经轴机电联调；
5月5日-5月8日：赤纬轴机电联调；
5月8日-5月11日：望远镜指向和跟踪测试；
5月12日-5月15日：建立望远镜的指向模型；
5月16日-5月17日：电机罩壳安装；
5月18日：现场整理；

5月19日-5月20日：Maidanak天文台-撒马尔罕-塔什干—北京—南京。

	邀请单位介绍：
兀鲁伯（Ulugh Beg）研究所
兀鲁伯（Ulugh Beg）天文台由撒马尔罕的古天文学家兀鲁伯建造，是当时世界著名的天文台之一。Ulugh Beg 天文研究所坐落在乌兹别克斯坦东南部塔什干市，其中包括太阳物理学部门、星系天文学和天体演化学系及Maidanak天文台等。
Maidanak天文台
Maidanak天文台（MAO）具有世界级的优良天文观测条件，其视宁度和世界著名的优良台址智利的Cerro Paranal天文台和La Palma的ORM（Observatorio del Roque de los Muchachos）天文台的接近，80%的时间视宁度小于0.8角秒，中值大约0.69角秒，甚至其视宁度统计情况超过了智利著名台址La Silla天文台。MAO的最佳观测季节是夏季（5月－10月份），和中国的各个观测台站具有良好的季节互补性。MAO由于其优秀的台址条件和独特的地理位置，可以开展多方面的天文巡天观测研究和国际天文联测项目。


附件：邀请信
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Ulugh Beg Astronomical Institute
of the Uzbek Academy
of Sciences

Astronomy street 33,
Tashkent 100052, Uzbekistan
Phone: (+99871) 2358102

100052, TorkeHT 111.
AcTtpoHOMHUS K¥4., 33 yid
Ten: (+99871) 2358102

daxc: (+99871) 2344867 Fax: (+99871) 2344867
On. mans3un: info@astrin.uz E-mail: info@astrin.uz
Be6-caiit: http://www.astrin.uz Web: http://www.astrin.uz

Tashkent, 3 March 2016

to Mr. Guomin Wang
Professor, Nanjing Institute

of Astronomical Optics &
Technology

Chinese Academy of Sciences.
188 Bancang Street, Nanjing,
Jiangsu, 210042, China.

Dear Mr. Guomin Wang:

It is my pleasure to invite you to the Ulugh Beg Astronomical Institute and its Maidanak
Astronomical Observatory during the period from April 10 through May 20, 2016 to carry out works on
upgrading the 1m CZJ reflector accord to the scientific and instrumental collaboration between UBAI and

NAOC. Local technical assistants during your visit to Maidanak observatory will be provided.

[ look forward to welcoming you to the Institute.

Yours sincerely,

S

e il /

Prof. Shuhrat Ehgamberdiev
UBAI Director
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Ulugh Beg Astronomical Institute
of the Uzbek Academy
of Sciences

Astronomy street 33,
Tashkent 100052, Uzbekistan
Phone: (+99871) 2358102

100052, TomxkeHT 11.
ACTpoHOMHS KYU., 33 yii
Tem: (+99871) 2358102

®akc: (+99871) 2344867 Fax: (+99871) 2344867
On. man3ui: info@astrin.uz E-mail: info@astrin.uz
Be6-caiit: http://www.astrin.uz Web: http://www.astrin.uz

Tashkent, 3 March 2016

to Mr. Zhiyong Zhang
Engineer, Nanjing Institute

of Astronomical Optics &
Technology

Chinese Academy of Sciences.
188 Bancang Street, Nanjing,
Jiangsu, 210042, China.

Dear Mr. Zhiyong Zhang:

It is my pleasure to invite you to the Ulugh Beg Astronomical Institute and its Maidanak
Astronomical Observatory during the period from April 10 through May 20, 2016 to carry out works on
upgrading the 1m CZJ reflector accord to the scientific and instrumental collaboration between UBAI and
NAOC. Local technical assistants during your visit to Maidanak observatory will be provided.

I look forward to welcoming you to the Institute.

Yours sincerely,
Pl

Prof. Shuhrat Ehgamberdiev
UBAI Director
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Ulugh Beg Astronomical Institute
of the Uzbek Academy
of Sciences

Astronomy street 33,
Tashkent 100052, Uzbekistan
Phone: (+99871) 2358102

100052, TomxkeHT 1.
AcTpoHOMHMS K¥4., 33 yi
Ten: (+99871) 2358102

@akc: (+99871) 2344867 Fax: (+99871) 2344867
On. mans3un: info@astrin.uz E-mail: info@astrin.uz
BeG-caiit: http://www.astrin.uz Web: http://www.astrin.uz

Tashkent, 3 March 2016

to Mr. Jin Xu

Engineer, Nanjing Institute

of Astronomical Optics &
Technology

Chinese Academy of Sciences.
188 Bancang Street, Nanjing,
Jiangsu, 210042, China.

Dear Mr. Jin Xu:

It is my pleasure to invite you to the Ulugh Beg Astronomical Institute and its Maidanak
Astronomical Observatory during the period from April 10 through May 20, 2016 to carry out works on
upgrading the 1m CZJ reflector accord to the scientific and instrumental collaboration between UBAI and

NAOC. Local technical assistants during your visit to Maidanak observatory will be provided.

I look forward to welcoming you to the Institute.

Yours sincerely,

7// :

AP

Prof. Shuhrat Ehgamberdiev
UBALI Director





[image: image4.jpg]Vibexucron ®annap Axagemusicu
YayrOek HoMuaaru ACTpOHOMHSA
HHCTHTYTH

Ulugh Beg Astronomical Institute
of the Uzbek Academy
of Sciences

100052, TomKeHT 11I.
AcTtpoHOoMHUS KY4., 33 yii
Ten: (+99871) 2358102

Astronomy street 33,
Tashkent 100052, Uzbekistan
Phone: (+99871) 2358102

Paxc: (+99871) 2344867 Fax: (+99871) 2344867
On. man3un: info@astrin.uz E-mail: info@astrin.uz
Be6-caiit: http://www.astrin.uz Web: http://www.astrin.uz

Tashkent, 3 March 2016

to Mr. Liang Chen

Senior Engineer, Nanjing
Institute of Astronomical
Optics & Technology
Chinese Academy of Sciences.
188 Bancang Street, Nanjing,
Jiangsu, 210042, China.

Dear Mr. Liang Chen:

It is my pleasure to invite you to the Ulugh Beg Astronomical Institute and its Maidanak
Astronomical Observatory during the period from April 10 through May 20, 2016 to carry out works on
upgrading the 1m CZJ reflector accord to the scientific and instrumental collaboration between UBAI and

NAOC. Local technical assistants during your visit to Maidanak observatory will be provided.

[ look forward to welcoming you to the Institute.

Yours sincerely,

Prof. Shuhrat Ehgamberdiev
UBAI Director





